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【全港精英跳繩比賽 2020 暨 香港代表隊選拔賽 —— 延期】 

 
鑑於近日新型冠狀病毒的疫情發展情況，國際跳繩聯合會(IJRU)宣布世界錦標賽

2020 將會延期至 2021 年。為保障各運動員及工作人員之公眾安全和健康，本會

經審慎考慮下，決定延期舉行全港精英跳繩比賽 2020 暨 香港代表隊選拔賽直至

另行通知。  

 

本會將會一直密切留意疫情發展情況及 IJRU 世界錦標賽最新消息，有關所有比

賽報名費用退款和賽事延期安排，請留意總會發佈之最新消息。 

 

中國香港跳繩總會 

2020 年 3 月 13 日 

 

 

【Hong Kong Elite Rope Skipping Championships 2020 

cum Hong Kong Delegation Selection —— POSTPONE】 

 
Regarding the widespread of COVID-19, the International Jump Rope Union (IJRU) 

has announced to postpone the upcoming IJRU 2020 World Championships to the year 

of 2021. As health and safety are our prime concerns, HKRSA has further reviewed and 

decided to postpone the Hong Kong Elite Rope Skipping Championships 2020 cum 

Hong Kong Delegation Selection until further notice. 

 

HKRSA will keep an eye on the situation of the infectious diseases and the latest news 

of IJRU World Championships. Please pay attention to the latest news released by 

HKRSA regarding the refund of the application fees and the arrangement of the 

championships postponement. 

 
Hong Kong Rope Skipping Association, China 

13 March 2020 

 

mailto:hkrsa.com@gmail.com
http://www.hkrsa.com/

